
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

  Αθήνα, 04/02/2021 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, βουλευτή Λάρισας 

 

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 

 Τoν κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

 Τoν κ. Υπουργό Εσωτερικών  

 

ΘΕΜΑ : «Καταγγελία για προβληματικές συνθήκες λειτουργίας καταφυγίων αδέσποτων 
ζώων στη Σπάρτη» 

 

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 

Όπως μας ενημέρωσαν εθελοντές των ομάδων «Strays Sparta Greece» και ζωόφιλοι 
εθελοντές από την πόλη της Σπάρτης, κατόπιν σειράς περιστατικών παραμέλησης αλλά 
και κακοποίησης ζώων από τους υπεύθυνους τοπικού καταφύγιου αδέσποτων ζώων, που 
έπεσαν στην αντίληψή τους και συνιστούν παραβίαση των προϋποθέσεων ευζωίας των 
ζώων, σύμφωνα με τους Νόμους 4039/2012 και 4235/2014, δρομολόγησαν, τόσο 
μηνύσεις, όσο και καταγγελίες, προς την Εισαγγελία πρωτοδικών Σπάρτης, προς τον 
πρωθυπουργό, προς τον Δήμο Σπάρτης και προς την Αστυνομία Σπάρτης, χωρίς, όμως,  
να προκύψει ανταπόκριση και κινητοποίηση των αρμοδίων Αρχών. Οι παραπάνω 
εθελοντές, δρομολογώντας επιστολή, προς τον Δήμο Σπάρτης, απαίτησαν τα ακόλουθα: 
 
- Διαμόρφωση χώρων φιλοξενίας των αδέσποτων ζώων σε χώρους που θα διασφαλίζουν, 

την προστασία των ζώων, τόσο από τις καιρικές συνθήκες, όσο και από βίαιες 
συμπεριφορές. 

- Απολύμανση των χώρων που φιλοξενούν τα ζώα. 
- Ωράριο επισκεψιμότητας από τους εθελοντές στους παραπάνω χώρους και άδεια 

εισόδου των εθελοντών για να προωθούν επικοινωνιακά τις διεργασίες υιοθεσιών των 
φιλοξενούμενων στα εν λόγω καταφύγια αδέσποτων ζώων 

- Αναρρωτήριο για τα ζώα 
- Μείωση της γραφειοκρατίας και επιτάχυνση των διαδικασιών, όσον αφορά στις υιοθεσίες 

και στην φιλοξενία στο καταφύγιο 
- Να γίνει εκστρατεία ενημέρωσης του κοινού για την φροντίδα των κατοικίδιων ζώων και 

την στείρωσή τους 
- Ελέγχους από την Αστυνομία και τη Θηροφυλακή για να περιοριστεί το τραγικό φαινόμενο 

των εγκαταλείψεων ενηλίκων σκύλων και κουταβιών 
- Να δημιουργηθεί πρόγραμμα φροντίδας αδέσποτων γατών 
- Να αυξηθούν οι υπάλληλοι του Δήμου σε τουλάχιστον 6 για το θέμα των καταφυγίων από 

2, που είναι σήμερα, καθώς, είναι ανθρωπίνως αδύνατη η καθημερινή σωστή φροντίδα 
πλέον των 400 φιλοξενούμενων ζώων από 2 μόνο άτομα, που δουλεύουν στο χώρο 
καταφυγίου, την τρέχουσα περίοδο. 
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Οι ως άνω εθελοντές δηλώνουν ότι, προτίθενται να προσφέρουν κάθε βοήθεια προς τις 
παραπάνω κατευθύνσεις, σε ώρες που δεν εργάζονται, ενώ, προθυμοποιήθηκαν να 
συνεισφέρουν λελογισμένα, ακόμα και στο κόστος αγοράς των απαραίτητων υλικών για τη 
διαμόρφωση κυνοκομείων, αν τα οικονομικά του Δήμου δεν επαρκέσουν σχετικά. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,       
 

 

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:  
 

1. Προτίθεσθε να παρέμβετε κατάλληλα, ώστε ο Δήμος Σπάρτης, αφενός, να καταργήσει 

τις άθλιες υποδομές και συνθήκες φιλοξενίας και διαβίωσης των αδέσποτων ζώων της 

περιοχής στα σχετικά καταφύγια, και αφετέρου, να αναβαθμίσει τους όρους φιλοξενίας 

τους σε αυτά, ενεργώντας σύμφωνα με τους νόμους 4039/2012 και 4235/2014; 
 

2. Θα λάβετε την αναγκαία πρόνοια, ώστε να προωθηθούν οι διαδικασίες υιοθεσίας για 
όσα περισσότερα αδέσποτα ζώα συντροφιάς είναι εφικτό, ώστε να μην διαβιούν τα εν λόγω 
σε συνθήκες εγκλεισμού και ενδεχόμενης κακομεταχείρισης, γεγονός που οδηγεί αρκετά 
συχνά και στον άδικο θάνατό τους;  
 

3. Σε ποιο στάδιο προόδου βρίσκεται η ήδη ανακοινωμένη από τον Δήμο Σπάρτης 
δημιουργία νέου καταφυγίου αδέσποτων ζώων, μέσω του προγράμματος "Φιλόδημος” και 
πότε προβλέπεται η ολοκλήρωσή του;  
 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ 

strays_sparta_greece@hotmail.com 

zoesp@gmail.com  

 




